

6LED 双向步道灯

使用说明书



请先将产品充电6小时后再使用

产品介绍:

- 1: 本产品是一种节能型便携式安装的太阳能充电照明产品
- 2: 本产品广泛应用在楼梯，小道， 庭院围墙，酒店通道等地方装饰辅助照明
- 3: 本产品安装方便，免布线，零电费， 白天阳光充电，晚上自动照明

产品参数:

- 1: 太阳能板: 5.5V /0.5W
- 2: 电池: 1.2v/600Mah NI-MH
- 3: LED 数量: 6PCS 0.2W 2835 台湾晶元芯片 LED
- 4: 工作模式: 常亮
- 5: 防水等级: IP65
- 6: 工作时长: 充满电连续工作 10-15 小时以上

产品性能:

A: 单色（常亮模式）

- 1: 白天产品自动充电，灯光关闭，太阳光照对电池自动充电。晚上天黑，系统自动亮灯灯工作。
- 2: 灯体背部有一个乳白色开关，安装之前，请按下即为开机，自动进入工作模式。
- 3: 白天按下开关，灯体受光照影响不会亮灯，晚上天黑，产品自动亮灯，进入常亮模式

B: RGB（七种灯灯光轮流变换/单色）

- 1: 产品背部开关轻触一下，即进入 RGB 七彩模式，产品轮流变换七种亮灯颜色。
- 2: 用户需要定单色时，再按一下开关，即可把您需要的 LED 颜色定住，产品只会发您选定的光色。
- 3: 再轻触一下开关，即为关机。

温馨提示:

- 1: 本产品为太阳能充电，请安装时一定要阳光直射的地方，让产品能每天充电 4-6 个小时。
- 2: 请保持产品表面清洁，建议每半个月清除产品表面灰尘和杂物。
- 3: 电池寿命在五年以上，产品无需更换电池。因为有电池，请在处理产品时，不可以将产品投入火中，以防爆炸造成危险。

6-LED Sidewalk Solar Light

Instruction Manual



Plese charge the product for 6 hours before use

Product introduction

- 1. This product is an energy-saving portable solar charging light.
- 2. This product is widely used in stairs, trails, courtyard walls, hotel passages and other decorative locations.
- 3. This product is easy to install, wiring free, zero electricity charge, sunshine charging during the day and automatic lighting at nigh

Product parameters

- 1. Solar panel: 5.5v/0.5w
- 2. Battery: 1.2v/600Mah Ni-MH
- 3. LED qty: 6pcs 0.2W 2835 with Taiwan Epistar chip
- 4. Working mode: constant
- 5. Waterproof grade: IP65
- 6. Working hours: more than 10-15 hours after fully charged.A. Monocolor (white / warm white)

Product Feature

- A. Mono-color (Constant)
 - 1. During the daytime, the battery is automatically charged by sunlight and light off. At night, the system works automatically and light on.
 - 2. There is a milky white switch on the back of the lamp body. Please press it before installation to start up and then enter the working mode automatically.
 - 3. The product is with light control, during the daytime, the light will be off even the switch is pressed “on”. At night, the light will be on automatically and enter the constant light mode.
- B. RGB (7-color change by turns/mono-color)
 - 1. Press the switch in the back of the product, enter into the RGB colorful mode. The product changes seven -light colors in turn.
 - 2. When the user needs to set back monocolor mode, press the switch again to set the LED color you need, and the product will only show the light color as you selected.
 - 3. Press the switch again to turn off the product.

Warm Tip:

- 1. This product is charged by solar energy. Please install it in a place with direct sunlight, so that the product can be charged for 4-6 hours every day.
- 2. Please keep the product surface clean. It is recommended to remove the dust and sundries on the product surface every 15 days.
- 3. The battery life is over five years, and the product does not need to replace the battery. Because battery is inside the product, to avoid the danger of explosion. please do not put the product into the fire when you scrap the product.